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SM-VIIKKO LAHDESSA 3.-6.8.2023 

 

Lahden judoseura, pj Jenni Marjanen marjanen.jenni@gmail.com  

Orimattilan judoseura, pj Tero Rönkkö terojudo@gmai.com  

 

Olympiakomitean ja YLE:n järjestämä SM-viikkotapahtuma järjestetään Lahdessa 3.-6.8.2023. Koska 

Orimattilan judoseura on esittänyt kiinnostuksensa olla järjestämässä judon osiota, on liiton hallitus 

päättänyt kysyä alla olevia sekä Orimattilan että Lahden judoseuralta. 

 

SM-viikkotapahtuma järjestettiin tänä vuonna Salossa ja mukana oli 28 lajia. Tapahtuma on YLE:n isoin 

vuosittainen tuotanto, jossa eri lajien SM-kisoja näkyy kymmeniä tunteja YLE:n kanavilla. Judossa kisattiin 

Salossa naisten ja miesten avoimissa painoluokissa, joka tulee näillä näkymin tapahtumaan myös Lahdessa. 

Eri lajien suorituspaikkoja ei ole vielä päätetty, mutta niistä päätetään yhdessä eri lajien ja YLE:n 

järjestämissä tapaamisissa tämän syksyn ja ensi kevään aikana. Katso https://sm-viikko.fi/salo/  

 

Kysymykset, joihin pyydämme vastauksia 15.9.2022 mennessä. Järjestävä taho päätetään liiton seuraavassa 

kokouksessa 22.9. 

 

1. Onko seuranne halukas järjestämään ko. ajankohtana judon osuuden? Mikäli on, niin pyydämme 

vastauksia alla oleviin kysymyksiin. 

2. Kuka seuran puolelta toimisi kilpailupäällikkönä? 

3. Minkälainen kokemus hänellä on kilpailujen järjestämisestä? 

4. Kuka toimis hänen varahenkilönä? 

5. Minkälainen kokemus varahenkilöllä on kilpailujen järjestämisestä? 

6. Pystyvätkö molemmat henkilöt osallistumaan tapahtuman yhteisiin tapaamisiin syksyn 2022 ja 

kevään 2023 aikana? Tapaamisia on pääsääntöisesti päiväsaikaan noin 2 kpl syksyllä ja noin 2 kpl 

keväällä. 

7. Minkälainen kisaorganisaatio teillä olisi? 

8. Keskeisten vastuuhenkilöiden kokemus kisajärjestämisestä? 

9. Minkälaisilla järjestelyillä kisapaikan rakentaminen tehtäisiin? Salossa ottelut järjestettiin yhdellä 

ottelualueella, jonka lisäksi oli lämmittelyalue. 

10. Minkälaisilla järjestelyillä kisojen läpivienti hoidettaisiin? Tekniikka, tulospalvelu, kuuluttaja, 

tuomarit jne. 

11. Tulisiko liitolle yllämainituista järjestelyistä kuluja ja jos niin minkälaisia? 

12. Mitä muuta haluaisitte kertoa tapahtuman onnistuneesta läpiviennistä? 

 

Vastaan mielelläni esiin tuleviin kysymyksiin. 

 

Terveisin, 

 

Esa Niemi 

Puheenjohtaja 

P. 0400 452400 
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